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Hej alla medlemmar! 

Sommaren har tagit farväl och hösten har tagit plats med all sin färgprakt. Vi 

i styrelsen arbetar på som vanligt med de ärenden som kommer upp. Som 

vanligt har vi några punkter som vi vill framföra och uppmärksamma er extra 

på. 

- Som vi har informerat om tidigare har Richard Högqvist avgått den 11 

september. Till följd av detta har vår vice ordförande Gabriel Stupak klivit 

in och axlar de uppgifter en ordförande har. Det innebär att det blir en 

extrastämma där stämman utser den nya ordföranden. Kallelse till denna 

kommer i god tid! 

- Styrelsen har uppmärksammat att det är flera medlemmar som tycker om 

att plantera och vårda växter utomhus. Därför har styrelsen beslutat att 

utforska odlingsmöjligheter på baksidan. Vi välkomnar 

intresseanmälningar! 

- Vår röda container är till för grovsopor som inte är miljöfarligt! Vi i 

styrelsen förstår att det inte alltid går att passa tider till Görvelns 

återvinningscentral. Därför har vi beslutat oss för att se över 

möjligheterna till att utse en särskild plats och få det upphämtat på ett 

bra sätt. En enklare vardag. 

 

Hälsningar, 

Styrelsen 

 


